
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XIV/2007
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H
              odbytej w dniu 29 listopada 2007r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                            w Kozienicach             

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 
protokołu.
   
   Przed realizacją porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda, 
Burmistrz Gminy Kozienice Pan Tomasz Śmietanka wręczyli listy gratulacyjne, upominki 
dla uczniów szkół podstawowych, gimnazjów oraz szkół średnich ( 29 uczniów ) - za 
wysokie wyniki w nauce, kulturze oraz udział w finałach konkursów i olimpiad 
przedmiotowych jak również za  osiągnięcia sportowe – mając nadzieję, że ta nagroda 
będzie mobilizacją do dalszej pracy i do godnego reprezentowania Kozienic na arenie 
ogólnopolskiej.
Gratulacje przekazane były również rodzicom wyróżnionych. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do porządku 
Sesji polegające na wprowadzeniu następujących projektów uchwał:

1/ Projekt uchwały  budżetowej o nr. roboczym  3a 
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok  dot. przeznaczenia 
środków dla Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach na poprawę bezpieczeństwa w 
mieście i gminie Kozienice

2/ Projekt uchwały budżetowej o nr roboczym 3b 
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 dot. przeznaczenia środków na 
pomoc finansową dla Szpitala Powiatowego w Kozienicach w zakresie realizacji inwestycji  
zgodnie z zawartym porozumieniem ze Starostwem Powiatowym w Kozienicach
Radni otrzymali kopię pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Kozienicach, który zwraca się z prośbą o przekazanie kwoty 20 tys  
PLN na adaptację pomieszczeń, co pozwoli na szybkie uruchomienie tak potrzebnej na 
terenie usługi, jakim będzie mammograf, co zaowocuje poprawę bezpieczeństwa 
zdrowotnego kobiet i pozwoli na uniknięcie szeregu tragedii ( rak piersi wcześnie wykryty 
jest w pełni uleczalny). W ramach tej kwoty oferowane będą badania profilaktyczne 
mieszkanek Gminy Kozienice. 

   Powyższe projekty uchwał  zostały przyjęte, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 
Radnych bez uwag – jednogłośnie.
Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z wymienionych powyżej propozycji. 
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  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 
dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

Proponowany  porządek   S e s j i : 

     1. Otwarcie obrad.
     2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
     3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
     4.  Podjęcie uchwał w sprawie:

- zmian w budżecie Gminy na 2007r,
- wysokości podatku rolnego,
- wprowadzenia zmian w podatku od środków transportowych ,
- zmieniająca uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży sołtysom

i  przewodniczącym osiedli,
-  wyrażenia zgody  na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości  

położonych w Janikowie i Dąbrówkach Gminy Kozienice,
- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów 

oraz stawek najmu lokali użytkowych Gminy Kozienice,
- przedłużenia umów dzierżawy gruntu położonego w Kozienicach – dwie uchwały,
- opłat za wodę pobieraną z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę i za ścieki  

wprowadzane do zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych stanowiących własność 
Gminy,

- uchwalenia programu usuwania wyrobów zawierających azbest na lata 
      2007 – 2032,
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych.
5. Przyjęcie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2006.

     6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
     7. Wolne wnioski i informacje.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 
Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 
Radnych bez uwag – jednogłośnie.      

Ad. 2.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr XIII/2007 z dnia 30 października   2007 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 2.
    
W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:
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Radny Pan Stanisław Kuźnar zapytał:

Czy w tym roku planuje się zmianę wystroju przedświątecznego  na terenie miasta 
Kozienice?

- W jaki sposób przygotowana  jest Gmina do okresu zimowego jak również w zakresie 
pomocy osobom chorym, biednym i bezdomnym?  

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał – co dalej z miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy Warszawskiej w 
Kozienicach ( STW ), ponieważ 30 grudnia br. kończą się umowy dzierżawy.
Zainteresowani nie wiedzą czy będą umowy przedłużone. 

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał:

Kiedy planowana jest przebudowa ulicy Batalionów Chłopskich i jaki jest zakres 
opracowania?

- Kiedy będzie przebudowa ulicy Słonecznej i czy w tym  zakresie uwzględniona będzie 
przebudowa słupów energetycznych zlokalizowanych na chodniku?

- Kiedy będą zlikwidowane zastoiny wody w ulicy Sosnowej? 
  

- Kiedy będą przebudowane chodniki przy blokach nr  1,2,3 na Osiedlu Pokoju?

- Czy przy bloku nr 3 na Osiedlu Pokoju na zejściu do ulicy Batalionów Chłopskich będzie 
zamontowana barierka ?

- Kiedy będzie rozpoczęta przebudowa drogi krajowej nr 79?
Czy wysłano korespondencję do GDDKiA w sprawie budowy obwodnicy?

Radny Pan Andrzej Gogacz  zapytał:
- Czy będzie dzisiaj możliwość bezpośredniej transmisji z  Sesji Rady Miejskiej bez przerw i  
zakłóceń?
Kolejne zapytanie Radny skierował pod adresem Przewodniczącego Rady Miejskiej a 
dotyczyło nieoficjalnego spotkania jakie miało miejsce w gabinecie u Burmistrza Gminy  -  
pewnej, wybranej  grupy Radnych.
Czy prawdą jest, że takie spotkanie się odbyło, jeśli tak to dlaczego nie wszyscy Radni nie 
zostali zaproszeni?  Radnego również interesowało – kto był inicjatorem tego spotkania i  
jaka była omawiana kwestia?   
 
  Ad. 3. 
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał :

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag 
– jednogłośnie.
Uchwała Nr XIV/174/2007 w załączeniu do protokołu.
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- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy pięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XIV/175/2007 w załączeniu do protokołu.
        

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy trzech głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XIV/176/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie  wstrzymującym się 
Uchwała Nr XIV/177/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/178/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wysokości podatku rolnego.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
przy pięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XIV/179/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie wprowadzenia zmian w podatku od środków transportowych.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XIV/180/2007 w załączeniu do protokołu.

-  zmieniająca uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży sołtysom i  
przewodniczącym osiedli.

3 osoby zostały wyłączone z głosowania z racji pełnienia funkcji. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, głosów przeciwnych – 0, głosów 
wstrzymujących się – 2. 
1 osoba będąca na sali obrad nie brała udziału w głosowaniu.
W czasie głosowania na sali obrad było – 20 Radnych.  
Uchwała Nr XIV/ 181/2007 w załączeniu do protokołu.

W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 10-cio 
minutową przerwę.

Po przerwie przystąpiono do realizacji dalszego porządku obrad.
 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonych w Janikowie i Dąbrówkach  gm. Kozienice.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XIV/182/2007 w załączeniu do protokołu.
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- w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/671/2005 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 
15 grudnia 2005 roku w sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów 
oraz stawek najmu lokali użytkowych Gminy Kozienice.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy czterech głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XIV/183/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przedłożenia umów dzierżawy dot. części działek oznaczonych numerami : 
2511, 2523, 2369/7, 2502, i 2503 o łącznej pow. 1663 m2 położonych w m. 
Kozienice.

Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał czy ze strony Urzędu było przeprowadzone spotkanie z 
zainteresowanymi dot. umów dzierżawy terenu przy ulicy Warszawskiej ( teren STW)?

Burmistrz Gminy zwrócił uwagę, że przyjęcie uchwały przez Radę będzie elementem 
mobilizującym dzierżawców, aby zachęcić do spotkania w celu omówienia nowych 
okoliczności prawnych.   

Zgłoszony projekt uchwały j.w., w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty przy pięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XIV/184/2007 w załączeniu do protokołu.

       -    w sprawie przedłożenia umów dzierżawy dot. części działek oznaczonych 
numerami : 5202,2104/22, i 2102/19, 6212, 4203 i 4204/2 , 3455/2, 3213 o łącznej pow. 
1037,20 m2  położonych w m. Kozienice.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy czterech głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XIV/185/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie opłat za wodę pobieraną z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę i za 
ścieki wprowadzane do zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych stanowiących 
własność gminy.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XIV/186/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest na 
terenie Gminy Kozienice.

\
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Marek Kapusta 
zgłosił następującą poprawkę:
  
   W programie na stronie 62 – „ pkt 4”  proponuje się w następującym  brzmieniu:
4. Po uchwaleniu Programu Rada Miejska odrębną uchwałą ustali procedurę udzielania 
pomocy w usuwaniu wyrobów zawierających azbest w oparciu o środki GFOŚiGW. 
Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.
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Zgłoszony projekt uchwały j.w. z uwzględnieniem przyjętej poprawki, w głosowaniu 
jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XIV/187/2007 w załączeniu do protokołu.

Zanim poniżej treść projektu  uchwały Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza Gminy 
Kozienice przedstawiła poprawki, które są efektem  Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego oraz narady korekcyjnej:
Proponuje  się wykreślić z pierwotnego projektu uchwały  „ § 2”  w brzmieniu 
następującym:
  
„ Na finansowanie zadań wynikających z programu przeznacza się środki uzyskane z tytułu 
opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych oraz subwencji i dotacji”
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy jednym 
głosie wstrzymującym się.  
Kolejne punkty projektu uchwały mają analogiczne numery. 

Kolejne poprawki dotyczyły:
W Dziale VI : Zasady wynagradzania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
alkoholowych – wykreśla się „ punkt 4”  w brzmieniu następującym:
„ Za powierzone członkom komisji dodatkowe, inne niż wyżej wymienione czynności bądź 
zadania związane z realizacją Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych wynagrodzenie określa Burmistrz, w drodze umów cywilno-
prawnych”   
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy trzech 
głosach wstrzymujących się.

W dziale VIII: Zasady finansowania Programu  - wykreśla się „ pkt. 2 ” w brzmieniu 
następującym:
„ Zadania realizowane w ramach niniejszego programu będą finansowane z dotacji  
celowych Burmistrza Gminy a także darowizn i innych wpływów od osób prawnych i 
fizycznych”
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy trzech 
głosach wstrzymujących się.
Po czym treść projektu uchwały  z uwzględnieniem przyjętych poprawek

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy trzech głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XIV/188/2007 w załączeniu do protokołu.

Ad. 5. 
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2006 przedstawił  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda.
Informacje powyższe Radni otrzymali na piśmie.
Do przedstawionych informacji Radni uwag nie wnosili. 
Informacje stanowią integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 6.
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  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

W kwestii  zmian w  wystroju przedświątecznym na terenie miasta  wypowiedziała się Pani 
Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza Gminy Kozienice. Poinformowała m.in., że zostały 
podjęte działania mające na celu zmianę i poprawę wizerunku naszego miasta.     
Propozycja  zmian w najbliższym czasie zostanie przedstawiona.
 
Dot . kwestii przygotowania do okresu zimowego,  pomocy osobom chorym, biednym i 
bezdomnym: 
 Zabezpieczeniem   pomocy osobom znajdującym się  w trudnej sytuacji materialno-bytowej
na terenie gminy zajmuje się Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kozienicach.
W okresie zimy dla osób chorych, niepełnosprawnych organizowane są w większym 
zakresie usługi opiekuńcze wykonywane w miejscu ich zamieszkania. W przypadku osób 
samotnych, które nie posiadają odpowiednich warunków mieszkaniowych zabezpieczamy 
miejsce w Domu Pomocy Społecznej.
Osobom biednym zabezpieczony jest opał w postaci węgla lub drewna opałowego, ponadto 
przyznawana jest pomoc pieniężna na zakup niezbędnej odzieży zimowej, obuwia, leków i 
żywności.
Osoby, których sytuacja materialna jest trudna mogą korzystać z gorących posiłków 
wydawanych w stołówce działającej przy MGOPS.
W przypadku osób bezdomnych – Ośrodek Pomocy Społecznej posiada na bieżąco 
informację o wolnych miejscach noclegowych w schroniskach, noclegowniach na terenie 
województwa mazowieckiego. Ponadto na terenie Domu Pomocy Społecznej w Kozienicach 
na okres zimy udostępniony jest pokój przeznaczony do wykorzystania w sytuacjach 
kryzysowych. Osobom bezdomnym również zabezpieczamy niezbędną odzież, obuwie i  
gorący posiłek.
Zabezpieczenie na drogach i chodnikach – w gestii Kozienickiej  Gospodarki Komunalnej.
Nie ma zagrożeń, jeśli chodzi o sprzęt i pieniądze. 
 
Dot. zagospodarowania  terenu przy ulicy Warszawskiej w Kozienicach ( plac STW)-       
Miejscowy plan zagospodarowania  w/w terenu został zatwierdzony Uchwałą Nr V/52/2007 
Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 22 lutego 2007, ogłoszony w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego Nr 96 z dnia 25 maja 2007r. pod pozycją 2397 i stał się 
obowiązujący 30 dni po jego ogłoszeniu tj. 25 czerwca 2007r.
Plan jest aktem prawa miejscowego, jest dokumentem ogólnodostępnym do wglądu w 
siedzibie Urzędu Miejskiego oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu oraz w BIP.
W trakcie opracowania,  projekt miejscowego planu był wyłożony do publicznego wglądu w 
dniach 25 września 2006r. do 25 października 2006r. oraz na dzień 9 października 2006r. w 
siedzibie Urzędu Miejskiego  w Kozienicach, pok. Nr 212, był wyznaczony termin publicznej 
dyskusji nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego rozwiązaniami. Jednak na tym 
etapie nikt nie wnosił uwag do wyłożonego projektu planu.
Ponieważ 30 grudnia br. kończą się umowy dzierżawy – nasza propozycja jest aby 
przedłużyć umowy na 1 rok.
Natomiast w okresie I kwartału 2008r. proponujemy spotkanie z dzierżawcami przy 
współudziale Rady w celu wypracowania sposobu wprowadzenia do realizacji uchwalonego 
planu. Dodatkowo informuje się, że dzierżawa zawierana jest na pisemny wniosek 
dzierżawcy.     
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Dot. przebudowy ulicy Batalionów Chłopskich – trwa opracowanie projektu technicznego 
związanego z przebudową ulicy Batalionów Chłopskich. W zakresie opracowania została 
uwzględniona budowa kanalizacji deszczowej. Zakres przebudowy obejmuje również 
projekty branżowe w zakresie kolizji istniejącymi sieciami: elektrycznymi, wod-kan, 
gazowymi itp. Realizacja przebudowy ulicy uzależniona jest od uwzględnienia zadania 
inwestycyjnego w budżecie Gminy.   

Dot. przebudowy ulicy Słonecznej oraz przebudowy słupów energetycznych 
zlokalizowanych na chodniku – przedmiotowe zadanie zostało uwzględnione w projekcie  
budżetu na 2008 rok w zakresie opracowania projektu technicznego. Realizacja zadania 
uzależniona jest od uwzględnienia go w budżecie 2008r. 
Szczegółowy zakres rzeczowy będzie możliwy do określenia po przedłożeniu koncepcji oraz 
warunków technicznych od wszystkich zarządców sieci.  
  
Dot. likwidacji zastoin wody w ulicy Sosnowej  – zastoina wody zlokalizowana jest w pasie 
drogi krajowej Nr 79. Problem docelowego rozwiązania występowania zastoin wody 
zrealizowany zostanie w ramach przebudowy drogi Nr 79. Doraźne rozwiązanie problemu 
występowania zastoin wody zostanie wykonane w ramach bieżącego utrzymania dróg.

Dot. przebudowy chodników przy blokach Nr 1, 2, 3 na Osiedlu Pokoju – bloki Nr 1,2,3 na 
Osiedlu Pokoju są w zarządzie Kozienickiej Gospodarki Komunalnej. Realizacja zadania 
inwestycyjnego uzależniona jest od uwzględnienia zadania w budżecie gminy na 2008 rok.  

Dot. zamontowania barierki przy bloku Nr 3 na Osiedlu Pokoju na zejściu do ulicy  
Batalionów Chłopskich – decyzja o zamontowaniu barierki zostanie podjęta po dokonaniu 
wizji lokalnej przy udziale zarządcy bloku tj. KGK Kozienice.

Dot. przebudowy drogi krajowej Nr 79 – zadanie inwestycyjne posiada wymagane decyzje  
administracyjne pozwalające na realizację inwestycji. Z uzyskanych informacji z GDDKiA 
rozpoczęcie realizacji zadania inwestycyjnego związanego z przebudową drogi krajowej Nr 
79 planowane jest w 2008 roku. Prace nad planem inwestycyjnym dotyczącym 2008r. nie 
zostały jeszcze zakończone. 
Na początku grudnia ubiegłego roku zostało skierowane pismo w sprawie budowy 
obwodnicy do GDDKiA w Warszawie. Do pisma załączono petycję mieszkańców.
W odpowiedzi GDDKiA informuje, że budowa wnioskowanej obwodnicy nie została ujęta  
na liście projektów do realizacji na lata 2007-2013. W sierpniu br. GDDKiA, chcąc 
skierować ruch ciężki na drogi gminne przekazała sprawę do rozpatrzenia naszemu 
samorządowi. Ponieważ nie było to zgodne z obowiązującymi przepisami prawa, sprawę 
ponownie przekazano 17 września 2007r. do załatwienia  w/g właściwości tj. GDDKiA, 
wskazując jednocześnie, że w aktualnym Studium dla Gminy Kozienice uwzględniono 
przebieg obwodnicy.
GDDKiA realizuje zadania w I kolejności, tam gdzie jest duże natężenie ruchu.
GDDKiA będzie rozpatrywać wniosek  dot. budowy obwodnicy w roku 2013.
Nikt nie obieca budowy obwodnicy w trybie pilnym, to nie jest nasze zadanie.
Zadanie pt. budowa obwodnicy przekracza zakres naszych możliwości. 

W kwestii  bezpośredniej retransmisji Sesji Rady Miejskiej wypowiedziała się Pani Renata 
Jasek ( Przedstawiciel Kroniki Kozienickiej ) – emisja sesji przebiega bez zakłóceń zarówno 
w jakości dźwięku jak i obrazu, jest transmitowana przez internet.   
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W kwestii nieoficjalnego spotkania jakie miało miejsce w gabinecie  Burmistrza Gminy 
przy udziale wybranej, pewnej grupy Radnych ustosunkował się Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Mariusz Prawda.
Przewodniczący Rady potwierdził, że takie spotkanie się odbyło, to nie była Sesja 
Nadzwyczajna. Zwołanie Sesji Nadzwyczajnej winno spełniać wymogi zgodnie z procedurą 
prawa. Spotkanie odbyło się z inicjatywy „Forum Ziemi Kozienickiej”
Jako członek „Forum” był zaproszony na to spotkanie, to nie było spotkanie związane z 
Radą.

Radny Pan Włodzimierz Kowalski jako inicjator tego spotkania,  również potwierdził, że 
takie spotkanie się odbyło, na którym żadnych wiążących decyzji nie podjęto, były to 
rozmowy na temat rozwoju ziemi kozienickiej. Zdaniem Radnego są to normalne ,  
demokratyczne procedury społeczne. 
 
Radny Pan Mirosław Markiewicz ciekawy był – dlaczego wyłączona została pewna grupa 
Radnych i  nie została zaproszona na to spotkanie, gdzie była dyskusja na temat rozwoju 
Gminy.  
Radny czuje się obrażony, dodał, iż Jego Klub złoży oficjalne  oświadczenie w tej sprawie.

Radny Pan Kuźnar Stanisław  również wyraził niezadowolenie z powyższej sprawy.
  
 Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka zapewnił, że gabinet Burmistrza jest publiczny,  
każdy ma prawo wejść.

Ad. 7.

   W punkcie wolne wnioski informacje zabrali głos:

Radny Pan Andrzej Gogacz  gorąco apelował do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby w 
przyszłości, kiedy będą omawiane sprawy budżetu, sprawy rozwoju Gminy na spotkaniach o 
których była mowa j.w. – byli zaproszani wszyscy Radni. 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował Radnych, że w dniu 27 listopada 
br. złożył pismo do Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, przeprowadził  
długą rozmowę, przedstawiając argumenty związane z kierunkiem przekształceń zakładu 
budżetowego – Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. Bogusława 
Klimczuka w samorządową jednostkę organizacyjną – instytucję kultury posiadającą 
osobowość prawną.
Kopię powyższego pisma Radni otrzymali na piśmie.
Burmistrz prosił Radnych o przeanalizowanie tego tematu, ponieważ temat powyższy będzie  
przedmiotem dyskusji w najbliższym czasie.    

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz. 15.45  XIV  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
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Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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	W kwestii  zmian w  wystroju przedświątecznym na terenie miasta  wypowiedziała się Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza Gminy Kozienice. Poinformowała m.in., że zostały podjęte działania mające na celu zmianę i poprawę wizerunku naszego miasta.     

